



# 10D 08N Journey on The Silk Road

## 10 天 8 晚 丝绸之路

Tour Code/团号: ACSR-D7/10

Valid from Apr 2019  
有效期从 2019 年 4 月

- **CITIES!**  
城市! ❖ Xi'an-Urumqi-Fukang-Turpan-Liuyuan-Dunhuang-Jiayuguan-Jiuquan-Zhangye-Wuwei-Lanzhou  
❖ 西安-乌鲁木齐-阜康-吐鲁番-柳园-敦煌-嘉峪关-酒泉-张掖-武威-兰州
- **SLEEP!**  
住宿! ❖ **Hotel based on local 4-5 star accommodation (Final confirmation on similar standard)**  
❖ 当地 4-5 星级住宿酒店 (最后确认于同等等级酒店为准)
 

<ul style="list-style-type: none"> <li>❖ Xi'an (2N Holiday Inn Express Hotel – 4*)</li> <li>❖ Fukang (1N Jin Fu International Hotel – 5*)</li> <li>❖ Urumqi (1N Hoi Tak Hotel – 5*)</li> <li>❖ Turpan (1N You Yi Feng Hotel – 4*)</li> <li>❖ Dunhuang (1N Fu Guo Hotel – 4*)</li> <li>❖ Jiuquan (1N Jiuquan Hotel – 5*)</li> <li>❖ Wuwei (1N Xi Liang Hotel – 4*)</li> <li>❖ Exclude hotel porter services</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>❖ 西安 (2晚 智选假日酒店 – 4*)</li> <li>❖ 阜康 (1晚 金福大酒店 – 5*)</li> <li>❖ 乌鲁木齐 (1晚 海德酒店 – 5*)</li> <li>❖ 吐鲁番 (1晚 友谊峰酒店 – 4*)</li> <li>❖ 敦煌 (1晚 富国大酒店 – 4*)</li> <li>❖ 酒泉 (1晚 酒泉宾馆 – 5*)</li> <li>❖ 武威 (1晚 武威西凉大酒店 – 4*)</li> <li>❖ 不含酒店行李搬运服务</li> </ul>
---	--
- **EAT!**  
道地美食! ❖ Big Plate Chicken Specialty, Roasted Whole Lamb Feast Specialty ❖ 大盘鸡风味、烤全羊风味  
❖ Snow Mountain Camel Palm, Steam Pot Chicken Specialty ❖ 雪山驼掌风味、汽锅鸡风味  
❖ Dumpling Specialty, Noodle Specialty ❖ 饺子宴风味、裤带面风味  
❖ Shazhou Noodles, Lanzhou Ramen ❖ 沙洲米粉、兰州拉面  
❖ Cantonese Specialty, Tian Shan Snow Lotus Chicken Pot ❖ 粤菜风味、天山雪莲土鸡锅
- **NO SHOPPING STOP & NO OPTIONAL TOUR!**  
无购物站以及自费项目!

### Day 1 Kuala Lumpur → Xian

- Depart to Xi'an, one of the four great Ancient Capitals of China.  
吉隆坡 → 西安
- 乘搭国际航班飞往西安，中国四大古都之一。

### Day 2 Xian → Urumqi (62km) ⇄ Fukang (B/L/D)

- Board on a **domestic flight** to Urumqi, the capital city of Xinjiang Autonomous Region in northwest China.
- **International Grand Bazaar:** It is a symbol of prosperity in Xinjiang business and tourism, but also as a minority in Urumqi city landscape architecture, and is a landmark.  
西安 → 乌鲁木齐 (62 公里) ⇄ 阜康 (早/午/晚)
- 乘搭**内陆航班**飞往新疆维吾尔自治区的首府-乌鲁木齐。
- **国际大巴扎:** 目前世界上最大的巴扎，主要针对各地游客，经营当地民族服装、手工地毯、工艺品等，这里有维吾尔族商人开设的店铺、餐馆和清真寺庙，在街道的两侧还有各种民族特产出售。

### Day 3 Fukang (62km) ⇄ Urumqi (B/L/D)

- **Heaven Lake of Tian Shan** (includes entrance, public coach, buggy service & cruise ride): An alpine lake in Xinjiang, Northwest China. Tianchi ancient name is Jade Pool, Dragon, Legend of West Queen entertained weeks Mu land; and related with the bright, Qianlong.
- **Kazak Village:** Experience the local residential life.

阜康 (62 公里) 乌鲁木齐 (早/午/晚)

- **天山天池风景区** (含门票、区间车、电瓶车 & 游船)：传说这里曾是王母娘娘的沐浴池，天池海拔 1980 公尺，湖水清澈碧透，周围云杉茂密，背后是白雪皑皑的柏格达峰，搭乘游船感受这湖光山色所构成的迷人景色。
- **哈萨克族民族村**：体验当地特色民居生活。

#### Day 4 Urumqi (200km) 乌鲁木齐 Turpan (B/L/D)

- **Grape Valley** (includes entrance)：A place with breath-taking scenery surrounded by deserts. You may take a seat under the vintage frames, savor various grapes in the Grapes Valley and interview the grape farmer. (April - June will be replaced by visit Emin Minaret)
- **Ancient City of Jiaohe** (includes entrance & buggy service)：One of the world's architectural wonders hides in Yarnaz Valley; it also the largest, oldest and best-preserved earthen city in the world.
- **Flaming Mountains** (include entrance)：Relates to a legendary story, "Journey to the West". During summer the russet mountain is irradiated by the hot sun, sandstones shining and hot air rising like flaming fires.
- **Karez Underground Irrigation System** (include entrance)：One of China's three greatest feats of ancient engineering.
- **Uyghur Cultural Dance Performance**：Uyghur people is a composite of songs, dances, folk and classical music, and characterized by diversity of content, dance styles, musical morphology and instruments used.

乌鲁木齐 (200 公里) 吐鲁番 (早/午/晚)

- **葡萄沟** (含门票)：『吐鲁番的葡萄，哈密瓜』驰名中外，到吐鲁番绝不可错过品尝葡萄，而葡萄沟则是最佳地点，在葡萄藤架下吃着葡萄、瓜果，吐鲁番风味十足。(四至六月没有葡萄可看，改为参观苏公塔)
- **交河故城** (含门票 & 电瓶车)：世界上唯一一个最大、最古老、保存得最完好的生土建筑城市，也是古代西域、十六国之一的车师前国的都城，现存遗址均属唐代时期建筑群落，已有两千多年的历史了。
- **火焰山** (含门票)：西游记中被神化的照相最佳点，绵延 100 公里的赤砂岩，真有如被烈焰无情地烧炼过，遥想吴承恩当年是否也和你我一样，站在这里看着这上天赐予我们的奇景。
- **坎儿井** (含门票)：新疆地区特殊的灌溉系统，可与长城、京杭大运河并称中国古代三大工程。
- **欣赏维吾尔族歌舞表演**：维吾尔族舞蹈继承古代鄂尔浑河流域和天山回鹘族的乐舞传统，又吸收古西域乐舞的精华，经长期发展和演变，形成具有多种形式和特殊风格的舞蹈艺术。

#### Day 5 Turpan (791km - 5hrs) 吐鲁番 Liuyuan South (130km) 柳园南 Dunhuang (B/L/D) 敦煌

- **Sand Dunes of Mingsha + Crescent Lake** (includes entrance, camel ride, buggy service & shoe cover)：Named for the sound of the wind whipping off the dunes, the singing sand phenomenon. Experience **Camel Ride** and view the Crescent Lake, which lies on the sand dune with a crescent-like shape with cooling water.
- **吐鲁番 (791 公里 - 5 小时) 柳园南 (130 公里) 敦煌 (早/午/晚)**
- **鸣沙山+月牙泉** (含门票、骑骆驼、电瓶车 & 鞋套)：大漠戈壁中一对孪生姐妹，沙泉共处，妙造天成，古往今来以“沙漠奇观”著称于世。在此**骑乘沙漠之舟—骆驼**，拜访月牙泉，月牙泉在鸣沙山怀抱之中，因其形状似月牙而名之，加上起伏的沙山，清澈的泉水，景致令人毕生难忘；沙漠之中有泉不干涸、飞沙填不满，实乃自然界一大奇景。

#### Day 6 Dunhuang (380km) 敦煌 Jiayuguan (220km) 嘉峪关 Jiuquan (B/L/D) 酒泉

- **Mogao Grottoes** (include entrance)：One of the China's top 4 grottoes in Dunhuang and also known as the Thousand Buddha Caves. The sculptural art decorating stone cave is the most impressive and best-preserved.
- **Jiayuguan Great Wall** (includes entrance & buggy service)：It was a strategic point at the western part of the Great Wall and is the best-preserved path along the entire length of the wall.
- **Great Wall Museum**：Fully reflects the history of thematic museums, antique-style beacon for Siamese architecture.
- **敦煌 (380 公里) 嘉峪关 (220 公里) 酒泉 (早/午/晚)**
- **莫高窟** (含门票)：它不但是古代丝路上的一颗文物明珠，也是中国四大石窟之首、中国石窟艺术的宝库，俗称《千佛洞》，至今仍保留 492 石窟，有壁画 2500 多尊色塑像，如沙漠中的天然画廊。
- **嘉峪关城楼** (含门票 & 电瓶车)：嘉峪关是中国古代中西方经济，“丝绸之路”上中国历代军事上的重要据点，自古以来被称为“天下第一雄关”。
- **长城博物馆**：馆内以“伟大的长城”为主题，把从战国到明代三千年间的长城构筑史以图表模型、文字版面、彩色图片等形式，清楚明白的介绍给大家，让我们留下更深的印象。

**Day 7 Jiuquan (200km) 🚗 Zhangye (240km) 🚗 Wuwei (B/L/D)**

- **Wucai Mountain** (include entrance & buggy service) : Mainly composed of red gravel, sandstone and mudstone. Tourists can view thousands of cliffs in the scenic spot, and the mountains show bright red and reddish-brown colors.
- **Haizha Temple**: Built in Jin, has a history of more than 1,700 years. In the Yuan Dynasty, Saban, the fourth generation of Tibetan Buddhism, took the opportunity of Liangzhou to donate money to expand and repair the four major temples in Liangzhou, such as Haizang Temple, and become a Tibetan Buddhist temple.

**酒泉 (200 公里) 🚗 张掖 (240 公里) 🚗 武威 (早/午/晚)**

- **五彩山景区**(含门票 & 电瓶车) : 主要观看由红色砾石、砂岩和泥岩组成, 游客在景区内能看到数以千计的悬崖、山峦呈现出鲜艳的丹红色和红褐色, 特别是在阳光的照耀下, 各处造型奇特的山地丘陵色彩斑斓、气势磅礴。
- **海藏寺**: 始建于晋距今已有 1700 多年历史。元朝时藏传佛教萨迦派第四代祖师萨班借到凉州之机, 捐资扩建修缮了海藏寺等凉州四大寺, 成为藏传佛教教寺院。

**Day 8 Wuwei (280km) 🚗 Lanzhou (676km - 4hrs) 🚗 Xian (B/L/D)**

- **Yellow River Iron Bridge**: The first bridge over the Yellow River.
- **Sculpture of the Mother Yellow River**: A whole sculpture contains of a mother and a baby, which connotes that the Yellow River has nourished generations of Chinese.
- **Waterwheel Garden**: The historic waterwheel, peculiar shape, originated in the Ming Dynasty was found along the Yellow River in Lanzhou, the oldest ancient city.

**武威 (280 公里) 🚗 兰州 (676 公里 - 4 小时) 🚗 西安 (早/午/晚)**

- **黄河铁桥**: 有"天下黄河第一桥"之称, 是兰州市内标志性建筑之一。
- **黄河母亲像**: 有东方女性的形象, 给人秀丽和温柔的美感, 象征中国人民在黄河哺育之下欣欣向荣的感觉。
- **黄河水车园**: 古兰州用来灌溉田地的水车, 为明代「段续」所造, 外形酷似古式车轮。

**Day 9 Xian (B/L/D)**

- **Terra-Cotta Warriors and Horses Museum** (includes entrance & one way buggy service) : Will be the highlight of the day. Discover 6,000 life-sized warriors and horses sculptured like a real army in battle formations. Each warrior is unique – with a different face and individual clothing, hairstyles and weapons.
- **Wild Goose Pagoda** (included entrance & excluded ascend tower) : Known as the landmark of Tang Chang'an is the ancestral home of the Buddhist confederations in China. In 645 AD, after Xuanzang returned to Tang from India, he lived in Tin and established translation sites to translate Buddhist classics.
- **Bell and Drum Tower Square**: It was used to announce the time of day for Xi'an residents.
- **The colorful Muslim Street**: Packed with shops selling interesting local delicacies and souvenirs.
- Time to bid farewell to these exiting destinations and bring home wonderful memories!

**西安 (早/午/晚)**

- **秦始皇兵马俑** (含门票 & 单程电瓶车): 世界第八大奇迹, 探索和观赏 6000 多件与真人真马大小相似的陶俑和陶马。从 1 号坑走至 3 号坑, 一一感受秦朝时代的人民所留下来的震撼。
- **大雁塔**(含门票 & 不含登塔) : 被称为『唐长安的地标』是中国佛教法相宗的祖庭, 公元 645 年玄奘自印度求法回唐后, 就是在这里住锡, 并建立译场翻译佛教经典。
- **钟鼓楼广场**: 这里有两座具有代表性的明朝建筑钟楼和鼓楼, 里面分别放置用作古代报时之铜钟及大鼓。
- **回民一条街**: 街上商贾云集, 尤其是当地特色小吃, 令人垂涎三尺!
- 送往机场搭乘国际航班返回家园, 结束愉快的旅程, 带着美丽的回忆与纪念品, 与家人和朋友共同分享。

- Day 10 Arrived Kuala Lumpur**
- A warm Welcome Home!  
抵达吉隆坡
  - 欢迎回到马来西亚！

**Disclaimer / 免责声明 :**

1. We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.  
我们有权改变顺序或更改，修正或改变行程，如果有必要，恕不另行通知。
2. All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation.  
所有航班及酒店乃暂定性，最终确认将随后通知。
3. Sights-seeing places are subject to erratic weather conditions caused by global warming climate change.  
行程景点将视全球气候变化而做适当的更改。